

EN 14782彩钢瓦ce认证

产品名称	EN 14782彩钢瓦ce认证
公司名称	深圳市实测通技术服务有限公司
价格	.00/个
规格参数	服务1:速度快 服务2:价格优 服务3:包通过
公司地址	深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二单元705
联系电话	17324413130 17324413130

产品详情

彩钢瓦，又称：彩色压型瓦，是采用彩色涂层钢板，经辊压冷弯成各种波型的压型板。

它适用于工业与民用建筑、仓库、特种建筑、大跨度钢结构房屋的屋面、墙面以及内外墙装饰等，具有质轻、高强、色泽丰富、施工方便快捷、抗震、防火、防雨、寿命长、免维护等特点，现已被广泛应用。

彩钢瓦出口欧盟需要满足[CPR](#)建材法规要求，申请[CE认证](#)

彩钢瓦欧盟CE认证标准

EN 14782-2006 Self-supporting metal sheet for roofing, external cladding and internal lining - Product specification and requirements;

外部镶面和内部衬垫屋顶层用自承重金属薄板.产品规范和要求.

材料欧盟标准：

EN 506:2000,

Roofing products from metal sheet - Specification for self-supporting products of copper or zinc sheet

EN 508-1:2000,

Roofing products from metal sheet - Specification for self-supporting products of steel, aluminium or stainless steel sheet - Part 1: Steel

EN 508-2:2000,

Roofing products from metal sheet - Specification for self-supporting products of steel, aluminium or stainless steel sheet - Part 2: Aluminium

EN 508-3:2000,

Roofing products from metal sheet - Specification for self-supporting products of steel, aluminium or stainless steel sheet - Part 3: Stainless steel

彩钢瓦CE认证模式

System 3 : NB机构测试+DOP性能声明

System 4 : 国内实验室测试+NB机构发证

彩钢瓦CE认证测试项目

Mandate M/121 Internal and external wall and ceiling finishes 内外墙和天花板用

透水性

尺寸变化

危险物质释放

对火的反应

耐久性

Mandate M/122 Roof coverings 屋面瓦

机械阻力

外部火性能

对火反应

CE名牌样板